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Se över beslutet om politisk organisation och arvodesnivåer, gör 

om och gör rätt! 

 

Vår uppfattning är att de nivåer till kommunstyrelsens ordförande och övriga nämndsordförande 

som nu beslutats inte är rimliga och proportionerliga i förhållande till uppdragets art. De är inte ens 

rimliga vid en jämförelse med andra kommuner med jämförlig befolkningsmängd som Trelleborg. 

Inte heller antalet kommunalråd har denna proportion. Den nivå som gällde under mandatperioden 

2018–2022 är fortfarande rimlig. Således är vår uppfattning att nuvarande arvodesnivåer för 

kommunstyrelsens ordförande samt nämndsordförande ska sänkas. Likaså behöver beslutad 

organisation ses över utifrån antalet kommunalråd. 

 

 

Med bakgrund av detta föreslår vi kommunfullmäktige besluta 
 

Att ge arvodesberedningen uppdrag att återkomma till kommunfullmäktige med ett nytt förslag på 

organisation och arvoden utifrån ovan intentioner,  

Att ge arvodesberedningen i uppdrag att återkomma med förslag till kommunfullmäktige senast den 

24 april 2023. 

 

För Socialdemokraternas kommunfullmäktigegrupp 

Lennart Höckert, oppositionsråd (S) 


